

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銅獎 Bronze Award

學校 (小學)

Schools (Primary)



香港加拿大國際學校 (小學部)

Canadian International School of Hong Kong (Primary Section)

香港加拿大國際學校(小學部)透過不同措施，顯著減少耗電及廚餘，例如於校園安裝廚餘機及為學生舉辦互動活動，如年度「綠色周」，以及於香港及海外舉辦生物多樣性及地理考察。這些不單為環境教育提供了一個真實的場景，更鼓勵學生透過實際行動保護環境。

Canadian International School of Hong Kong (Primary Section) adopts different measures to achieve significant reduction in electricity consumption and food waste, such as installing an on-site food composter and organising interactive activities for students, including the annual Green Weeks, field trips on biodiversity and geography around Hong Kong and abroad. All these not only provide an authentic context for environmental education, but also encourage the students to take action in protecting the environment.



透過舉辦不同的環保活動，如有機耕種、海灘清潔及環保籌款活動，以提高學生對不同環保課題的意識。

Enhancing students' awareness on different environmental issues through organising green activities, such as organic farming, beach clean ups and green fund-raising event.



各樓層的走廊上設置透明回收箱，並把課室和辦公室的傳統廢物及回收箱移走，鼓勵學生和員工實踐廢物分類及回收。

Encouraging students and staff members to implement waste sorting and recycling by setting up transparent recycling bins in the hallways of all floors and removing traditional waste and recycling bins from classrooms and offices.



自2011年起禁止售賣膠樽裝飲品，並於2018年起禁止在學校飯堂內提供紙包飲品及飲管。

Banning the sale of plastic-bottled beverages since 2011 and starting to ban beverages in tetra-paks as well as straws in the School's cafeteria in 2018.